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Nedan följer ett sammandrag av våra ställningstaganden. För mer detaljerad information, 
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Göteborgs Stad (goteborg.se) 

 

3. Återremissyrkande från SD angående hemställan från Renova AB om inriktning att 

implementera koldioxidavskiljning 

SD yrkar på återremiss till Renova. Generellt sett anser vi att Göteborg och 

medägarkommunerna inte ska behöva riskera ännu ett Gobigas-misslyckande med stora 

förgäveskostnader och mycket höga driftskostnader som i slutänden drabbar 

skattebetalarna och invånarna. 

Vi oroar oss för den kumulativa effekten den hårda exploateringen av havet leder till. 

Enorma vindkraftsparker, stor påverkan av det havsbiologiska ekosystemet och den 

potentiellt mycket skadliga försurningen av havet som CCS-lagringen kan orsaka. Det är 

mycket viktigt att ha tydliga klarlägganden på bordet innan beslut fattas. 

 

Göteborg behöver inte alltid vara först med allt - speciellt när 

skattebetalarnas pengar och havsmiljön ligger i vågskålen. 

 

6. Yrkande från SD angående motion från Johanna Holmdahl (KD) om att utfärda 

kompiskortet till barn med funktionshinder som i dagsläget beviljats stödinsatser inom LSS 

Göteborgs stad bör agera proaktivt och införa kompiskortet så snart som möjligt för att 

undvika denna utestängning. Vi delar inte nämnden för funktionsstöds bedömning om att 

Göteborgs stad bör avvakta införandet av ett gemensamt europeiskt funktionshinderkort. 

Den processen kan dröja flera år, vilket skulle förlänga tiden då barn med funktionshinder 

utestängs från aktiviteter och arrangemang. 
SD yrkar på att staden genomför nödvändiga utredningar för att säkerställa ett 

effektivt och rättssäkert genomförande av ett kompiskort. 

 

11. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att ta fram förslag på hur 

villkoren för familjehem kan förbättras 

Genom de gemensamma utvecklingsinitiativen, prioriteras trygghet och stabilitet för 

familjehemsplacerade barn och unga. Sverigedemokraterna ser hur detta arbete kommer 

att skapa bättre förutsättningar för barnens framtid samt medför en långsiktig besparing 

för både kommunen och samhället. 

SD yrkar på att de fyra regionala socialnämnderna ska utvärdera den nuvarande tillgången 

till Skolfamteam och identifiera om behovet av fler team är nödvändigt för att kunna möta 

de familjehemsplacerade barnens behov i staden 

 

 

 

https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-10-23=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-10-23==/
https://goteborg.se/wps/portal/start/kommun-och-politik/handlingar-och-protokoll/namndhandlingar/valj-namnd-och-ar/!ut/p/z1/jZDBDoIwEEQ_aZeCJR4RohBFaJRIezFVKyGBYgBN5OsFPEOY28zO28OAgBSElp88k21eaVn0ngt6DRziGpZlEH8Ve0jdkDkbFgWhYcJlLITEpYaPJNq56y1SZB5jsY0YmSCW8DghB5fxMwUx_573vD3JH0w4gQAh78MewJ950ap6SBrt1MAJEuvvjrLUD-D7qizfumm_tSoapcdb3qpYZgo4wqtMkrQ7q1un-A__wHHQ/p0/IZ7_IA2C14412H5PD06CMQABQOIML3=CZ6_IA2C14412H5PD06CMQABQOIM13=MEorganisation!Kommunstyrelsen=showmote!Kommunstyrelsen2024-10-23=action!read=meetingTitle!SammantrQMDQKEdeQCAKommunstyrelsenQCA2024-10-23==/
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13. Yrkande från SD angående hemställan från exploateringsnämnden om en 

planeringsinriktning Fiskebäcks hamn, muddring och utbyggnad av kajer 

SD bifaller hemställan. Fiskebäcks hamn är hemvist för flera större fiskefartyg, men det 

nuvarande farledsdjupet på cirka 5 meter hindrar dem från att komma in. För att kunna 

använda hamnen behöver både bassängen och farleden muddras till omkring 9 meters 

djup. Hamnen är utpekad som fiskehamn för yrkesfiske och är av riksintresse med särskild 

betydelse. Att tvinga båtarna att åka till Danmark med sin fångst är inte hållbart, 

förutsättningarna måste förbättras. Muddring gör att de återigen kan nå hemmahamnen i 

Göteborg och verksamheterna kan flytta tillbaka från Danmark till Fiskebäck. 

 

14. Återremissyrkande från SD angående genomförandebeslut, nybyggnation av Skra Bro 

Vård- och omsorgsboende 

SD yrkar på att ärendet återremitteras till involverade nämnder för att säkerställa att 

projektet följer de nyckeltal som beslutats av kommunfullmäktige samt ursprunglig 

uppdragsbeställning. Ursprunglig uppdragsbeställning innehöll ett behov om 100 

lägenheter, gemensamhetsytor, restaurang och tillagningskök samt dagverksamhet. I 

dagsläget har projektet ett flertal avvikelser och målkonflikter. 

• Restaurang med tillhörande tillagningskök och dagverksamhet har tagits bort 

från projektet. 

• Redovisning gällande energiåtgång för att hålla inomhustemperatur under 26°C. 

Ett flertal tekniska lösningar behövs för att möta Folkhälsomyndighetens och 

förvaltningens rekommendationer. 

• Kraftigt reducerat utrymme för angöring och transporter, inklusive 

avfallshantering. Starkt begränsat antal parkeringsplatser. 

• Endast 79 lägenheter, 81,6 kvm LOA per hyresgäst och 12,3 kvm friyta per 

hyresgäst. 

 

15. Återremissyrkande från SD angående begäran om överlåtelse av tillsynsansvar från 

Länsstyrelsen Västra Götaland för vattenverksamhet enligt 11 kap. miljöbalken 

SD yrkar på att ärendet återremitteras till miljö- och klimatnämnden för att begära en 

ytterligare redogörelse om hur väntetiderna för verksamhetsutövare som anmäler 

vattenverksamhet påverkas av den föreslagna förändringen, samt förslag på hur samverkan 

med Länsstyrelsen kan formaliseras och stärkas för att effektivisera arbetet med större 

infrastrukturprojekt, såsom Västlänken. 

 

16. Yttrande från SD angående utdelning ur Göteborgs Stads Parkering AB 

Det är uppseendeväckande att det rödgröna minoritetsstyret pungslår Göteborgs 

bolagskoncern med så stort vinstuttag så att Göteborgs Stads Parkeringsbolag AB måste 

låna pengar för att kunna finansiera utdelningen. Situationen blir inte direkt bättre av att 

upplåningen inte ryms under bolagets nuvarande lånetak utan minoritetsstyret tvingas till 

att tilldela bolaget en kredit på 300 miljoner från koncernbanken, med tillhörande rödgrön 

förhoppning om att kommunfullmäktige i framtiden skall övertalas att besluta om en höjning 

av lånetaket för bolaget. 
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19. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag att ta fram ett alternativt 

mått till Polismyndighetens lista över utsatta områden 

I det fall ett alternativt mått införs, anser Sverigedemokraterna att den ska kompletteras 

med variabeln föräldraengagemang då detta är en mycket viktig faktor för att motverka 

utanförskap och stärka det sociala kapitalet i våra bostadsområden. Forskning visar att 

föräldraengagemang i skolan, såsom närvaro på föräldramöten, utvecklingssamtal och 

anhörigdagar, har en stark koppling till barns skolresultat och välmående. I områden där 

socioekonomiska utmaningar är stora, kan ökat föräldraengagemang vara ett viktigt verktyg 

för att förbättra livsvillkor och utbildningsresultat. 

 

20. Yttrande från SD angående Göteborgs Stads program för jämlika livsvillkor och jämlik 

hälsa 2024‑2030 

Sverigedemokraterna anser att Göteborgs Stad behöver fokusera på att säkerställa att alla 

barn behärskar svenska språket vid skolstart och att stärka individansvar och kulturella 

värderingar för att skapa jämlika livsvillkor. Att fokusera på att implementera den nya 

socialtjänstlagen, som träder i kraft 2025, bör vara av högre prioritet och ge 

förvaltningarna möjlighet att arbeta proaktivt och effektivt inom sina redan etablerade 

ramar. Vi ser därför inget behov av att anta det föreslagna programmet för jämlika livsvillkor 

och jämlik hälsa, då det riskerar att skapa ineffektivitet och svårigheter att prioritera. 

 

22. Yttrande från SD angående Revidering av Göteborgs Stads riktlinje för god ekonomisk 

hushållning samt resultatreserv och resultatutjämningsreserv 

Att ersätta Resultatutjämningsreserven (RUR) med den nya Resultatreserven  

(RER) med dess regler och villkor, är ett politiskt förslag förhandlat och framtaget  

av Regeringen och Sverigedemokraterna. Vi, i SD Göteborg, anser detta vara ett  

bra förslag och vi står givetvis bakom Tidöpartiernas gemensamma förslag. 

 

23. Yrkande från SD angående åtgärder mot missbruk av lustgas i Göteborgs kommun i 

väntan på ett nationellt förbud 
SD yrkar på ett kommuntäckande förbud samt en informationskampanj som riktar sig 

till ungdomar och deras föräldrar i hela Göteborg. Användningen av lustgas i 

berusningssyfte har ökat kraftigt under det senaste decenniet, vilket skapar både folkhälso- 

och miljöproblem. Trots att lustgas i dagsläget säljs lagligt för användning i gräddsifoner, 

används den alltmer för berusning, särskilt bland ungdomar. Många unga tror att gasen är 

ofarlig på grund av dess lagliga status, men studier visar att frekvent användning av 

lustgas kan leda till allvarliga och ibland irreversibla hälsoproblem, som neurologiska 

skador. 

 

24. Tilläggsyrkande från SD angående kartläggning och åtgärder för att underlätta 

orosanmälningar i förskolan 

SD yrkar på att kartläggningen inkluderar en analys av vilka åtgärder som kan vidtas för att 

stärka säkerheten och tryggheten för förskolepersonalen vid orosanmälningar. 
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Vi yrkar även på att undersöka behovet av skydd för den personal som gör och hanterar 

anmälningar. I uppdraget ingår att utveckla rutiner för att säkerställa att personalen får 

adekvat stöd både juridiskt och psykosocialt 

 

25. Tilläggsyrkande från SD angående inhämtning av synpunkter från 

branschorganisationer 
Den nyligen genomförda omorganisationen inom Göteborgs Stad, där stadsdelsnämnder 

ersattes av facknämnder med specifika verksamhetsansvar, har försämrat stadens 

samarbete med externa aktörer. SD yrkar på att Kommunstyrelsen förbättrar 

förankringen med lokala organisationer vid nybyggnationer och 

stadsutvecklingsprojekt. 

 

27. Tilläggsyrkande från SD angående redovisning av uppdrag gällande förändrad 

samverkan med externa aktörer från stadsdelsnämnder till facknämnder 
Den nyligen genomförda omorganisationen inom Göteborgs Stad, där stadsdelsnämnder 

ersattes av facknämnder med specifika verksamhetsansvar, har försämrat stadens 

samarbete med externa aktörer. SD yrkar på att Stadsbyggnadsnämnden utreder 

förankringen med lokala organisationer vid nybyggnationer och 

stadsutvecklingsprojekt. 

 

30. Yrkande från SD angående pausa pilotområde cykel och utveckla dialogen med 

göteborgarna 

SD yrkar på att omgående avbryta Pilotområde cykel och återställa parkeringsplatserna på 

Slottsskogsgatan, Såggatan och Ekedalsgatan som försvunnit p.g.a. ”Pilotområde Cykel”. 

Sverigedemokraterna har gång på gång skrivit yrkanden och framfört hård kritik mot dels 

låga p-tal i Göteborg, dels mot höga parkeringsavgifter. Det rödgröna minoritetsstyret 

påbörjar då ännu en förödande politik och kraftigt försvårat för vanliga arbetande 

människor vilka i det dagliga är beroende av bilen för att få ihop logistiken och livspusslet. 

”Pilotprojekt Cykel” plockar bort ca 220-280 parkeringsplatser och ersätter dessa med 

cykelbanor. Cykelbanor som kommer användas betydligt mindre än parkeringsplatserna. 

 

31. Yrkande från SD angående säkerhetsprövning av samtliga kommunalråd 

För ett år sedan röstade V, S och MP ned ett likalydande yrkande från M, D, L och KD i 

kommunstyrelsen. Nu verkar det dock som om det skulle finnas en majoritet för förslaget 

och vi lägger det därför återigen. En hög företrädare från de styrande i staden har på 

plattformen X delat oppositionens oro och tycks nu se faran med att gängkriminella 

infiltrerar samhällsviktiga och ledande funktioner. 

SD yrkar med tanke på den oroväckande utvecklingen i samhället och de pågående krigen 

att stadens politiska ledning, särskilt ledamöterna i krisledningsnämnden, genomgår en 

säkerhetsprövning för att ytterligare stärka stadens beredskap och säkerhet. 

 


